

ENCOURAGE® NANOCAL™ 4-0-1

More than a sub-micronized calcium

NANOCAL is a highly effective micronized calcium carbonate-based supplement designed to enhance crop quality by offering calcium during critical periods of high demand such as fruit and tuber development.

NANOCAL's unique formulation supplies essential nutrients, strengthening cell walls and promoting overall crop vigor. It can be applied to soil or foliage and is suitable for use through various irrigation systems.



FEATURES & BENEFITS

- Highly concentrated and stable suspension concentrate with 10% calcium derived from calcium carbonate, micronized to an average of less than 1 micron.
- Contains 4-O-1 derived from urea and potassium hydroxide.
- Formulated with OROWET® technology for efficient nutrient uptake.
- Apply to the soil, foliage or through irrigation.

MODE OF ACTION

- Provides essential nutrients nitrogen, potassium, and calcium.
- Increases cell wall strength.
- Improves fruit quality.
- Enhances overall crop quality and marketable yield.
- Tank mix with other nutrients or crop protection products at pH 7 or higher.

ADDED VALUE

- Flexibility with either foliar or soil application.
- Reduces the risk of calcium deficiency disorders.
- Improved fruit and tuber development.
- Higher marketable yield providing better return on investment.



AVAILABLE IN



10 liter
bottle



1000 liter
tote



For more information contact your local
representative or visit rovansanext-na.com

Copyright © 2024 Rovensa. All Rights Reserved. Always read and follow label directions.
Check with your state regulatory agency to determine registration status before use.

**Rovensa
Next**



Plus qu'un calcium sous-micronisé

NANOCAL est un supplément à base de carbonate de calcium micronisé hautement efficace, conçu pour améliorer la qualité des récoltes en offrant du calcium pendant les périodes critiques de forte demande telles que le développement des fruits et des tubercules. Sa formulation unique fournit des nutriments essentiels, renforçant les parois cellulaires et favorisant la vigueur globale des cultures. Il peut être appliqué au sol ou au feuillage et convient à une utilisation dans divers systèmes d'irrigation.



CARACTÉRISTIQUES

- Suspension hautement concentrée et stable avec 10 % de calcium dérivé du carbonate de calcium, micronisé à une moyenne de moins d'un micron.
- Contient du 4-O-1 dérivé de l'urée et de l'hydroxyde de potassium.
- Formulé avec la technologie OROWET® pour une absorption efficace des nutriments.
- Appliquer au sol, au feuillage ou par irrigation.



MODE D'ACTION

- Fournit les nutriments essentiels N, K et Ca.
- Augmente la résistance de la paroi cellulaire.
- Améliore la qualité des fruits.
- Améliore la qualité globale des récoltes et le rendement de valeur marchande.
- Mélanger en cuve avec d'autres nutriments ou produits phytosanitaires à un pH de 7 ou plus.



VALEUR AJOUTÉE

- Flexibilité avec application foliaire ou au sol.
- Réduction du risque de troubles liés à une carence en calcium.
- Amélioration du développement des fruits et des tubercules.
- Rendement de valeur marchande plus élevé offrant un meilleur retour sur investissement.



AVAILABLE IN



bouteille de
10 litres



fourre-tout de
1000 litres



For more information contact your local
representative or visit rovensanext-na.com

Copyright © 2024 Rovensa Next. All Rights Reserved. Always read and follow label directions.
Check with your state regulatory agency to determine registration status before use.